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Året 2017 har også budt på en næsten snefri skiferie i det ellers så snesikre Norge. Vi var på  
skiferie i uge 4 og oplevede nogle dage med 7 graders varme. Det tærede hårdt på sneen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Vi fejrede nytårsaften 2016/2017 
sammen med Erik og Karin i et 
sommerhus, som Erik og Karin havde 
lejet.  
Det er en dejlig tradition som vi har fået 
indledt med at fejre denne specielle 
aften sammen. Traditionen bliver 
videreført hos os Nytåret 2017-2018. 
Det glæder vi os til. 

Årets Gang 2017 

 

Den 8. januar blev ”lille” Solveig døbt. 
Vi takker Solveigs forældre – Jette og 
Jonas – for en rigtig dejlig dag – og 
ønsker endnu en gang tillykke med 
dagen. 
 
Solveigs Farmor havde syet dåbskjolen 
og stod for den sidste tilpasning lige 
inden dåben. Kan tydelig se, at Solveig 
er klar til angreb 
 

 

Den 28. januar var vi til Eriks 60 års 
fødselsdag, der blev holdt som en 
cowboyfest, hvor alle kom i mere 
eller mindre festlig 
cowboyudstyr/indianerudstyr – 
sjældent set så mange med 
cowboyhatte hele aftenen igennem. 
Vi ønsker endnu en gang Erik 
hjertelig tillykke med fødselsdagen 
og takker for en rigtig god og dejlig 
fest 

 

 

Solveig indianer var skam 
også med til festen 

Den livlige aktivitet 
igennem januar 
betød, at vi først 
kom til Frankrig i 
begyndelsen af 
februar. Vi skulle 
dog allerede være 
hjemme igen inden 
den 23/2 hvor vi 
skulle fejre Williams 
1 års fødselsdag 
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Vi har i løbet af 2017 været 12 gange i Frankrig – så vi kender efterhånden både Kastrup og 
Barcelona lufthavne ganske godt. 
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Året 2017 har traditionen tro også budt på vores familiefest, hvor vi samler vore nærmeste familie 
til sommerfest hos os. 
Det er altid en fornøjelse at være sammen med stort set hele familien – det er en dag vi ser frem til 
med glæde. 
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Året 2017 var også året hvor vi var på sommerferie i Norge.  
Det var sjovt at se ”Ski-Norge” i sommerklæder.  
Vi havde taget vores mountainbikes med og fik cyklet  
nogle dejlige ture i området hvor vi boede – en ting er dog  
sikkert – Norge har nogle ganske seriøse stigninger  
når man cykler. 
 
 
 
 
 
 
 
 

I slutningen af marts var vi sammen 
med Birthe i Frankrig. Vi havde nogle 
rigtig hyggelige dage sammen med 
Birthe.  
Birthe tog hjem efter 5 dage medens 
vi blev der noget længere. 
 
Birthe og Marianne er fotograferet i et 
kapel som er bygget ind i bjerget  
 

 

I sidste halvdel af maj var vi sammen 
med Claus’ kusine Johanne og 
hendes mand Sven i Frankrig. 
Johanne og Sven kom langvejs fra, 
da de bor i Canada. 
Vi mødtes her i Mørkøv inden vi 
næste dag fløj sammen til Barcelona 
og kørte op til  
Saint Martin Lys. 
Vi havde en rigtig god og hyggelig 
uge sammen med dem I Frankrig og 
glæder os til at besøge dem i Canada 
i løbet af 2018. 

 

 

 

Vi skulle dog sørge for at være i Danmark i begyndelse af 
August, så vi kunne hilse på Solveigs lillesøster, som kom til 
verden den 15. august. 
Vi ønsker Jette og Jonas tillykke med ”lille” Dagmar,  
og Solveig med titlen som storesøster.  
 

Umiddelbart efter familiefesten drog vi til  
Frankrig sammen med Nikolas og Isabella.  
Det er dejligt at have de to største børnebørn en  
hel uge på egen hånd. 
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Året 2017 var også året hvor vi var på en uges ferie i Island. Vi kørte øen rundt på en uge i en lejet 
bil. Da der kun er ca. 1.200 km rund om Island, havde vi forholdsvis god tid til at se en masse ting. 
Da vi tog hjem efter en uge så rig på oplevelser, at det nærmest ikke kan beskrives, var vi ganske 
enige om, at det ikke var sidste gang, vi havde været i Island. Island er et ganske fantastisk land at 
besøge 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Året 2017 var også året hvor Nikolas blev konfirmeret . Det var en dejlig dag som vi tænker tilbage 
på med glæde 
Vi ønsker endnu en gang Nikolas tillykke med dagen 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Året 2017 var også året 
hvor Storesøster Solveig 
den 18. august kunne fejre 
sin 1 års fødselsdag. I 
forbindelse med Dagmars 
fødsel passede vi Solveig et 
par dage og havde virkelig 
nogle kvalitetsdage.  

 

 

 

 

 

Nikolas forlader kirken med maner i en Ford Mustang 



Året 2017Året 2017Året 2017Året 2017 er også året, hvor 

 
 Mette  11/1  blev 38 år  
 William 23/2 blev 1 år 
 Marianne  17/4  kunne fejre sin fødselsdag  
 Cecilia  01/5 blev 38 år  
 Klaus  28/5  blev 41 år  
 Vi  13/6  kunne fejre vores bryllupsdag  
 Viola  13/6  blev 9 år  
 Jette  19/6  blev 33 år  
 Isabella  22/6  blev 12 år  
 Nikolas  21/7  blev 14 år  
 Alfred  07/8  blev 6 år  

Dagmar 15/8 blev født 
Solveig 18/8 blev 1 år 

 Heidi  08/9  blev 40 år  
 Jonas  16/9  blev 36 år  
 Henrik  23/11  blev 39 år  
 Claus  27/11  blev 65 år (og dermed et helt år ældre end Marianne) 
 
Vi har nydt alle de dejlige fødselsdage og familiebesøg, vi har været til igennem året, og glæder os 
til at holde juleaften sammen med Klaus og Mette og børnebørnene Viola og Alfred i Hvidovre 

 

 
Siddende på flere tusinde år gammel Islandsk gletsjeris ønsker vi alle en 

glædelig jul og et rigtig godt nytår 2018. 

 


